
Beantwoording schriftelijke politieke vragen begroting 2014

CDA

Geel blz 
3

idem POL:Tijdens de behandeling van de Kadernota 
heeft een aanzienlijk deel van de Raad gevraagd 
om nader overleg/onderzoek naar de 
mogelijkheden van een doorstart als 
buurtplek/cultuurhuis. Waarom zien we daar 
niets van terug?

Wij onderzoeken mogelijkheden om dit gebouw te verkopen. Behoud van 
een plek voor activiteiten in Noordbeemster is naar onze mening 
belangrijk maar niet afhankelijk van het behoud van het gebouw De Bonte 
Klaver. Ook zijn er inmiddels initiatiefnemers die het gebouw wellicht 
willen kopen en de mogelijkheid willen bieden hier ook activiteiten te 
ontplooien

Wit blz 4 idem POL. Wij vinden de voorlichting aan de burgers 
inzake de Samenwerking erg mager. Is dat 
bewuste keuze? Voorlichting aan de Raad en 
niet rechtstreeks via bijv. Binnendijks

Wij zijn dit niet met u eens. In de laatste tussenrapportage heeft u een 
overzicht gezien van de communicatie tot juli 2013. Ook in de afgelopen 
maanden is nog in vrijwel iedere Binnendijks aandacht aan het onderwerp 
besteed en ook in andere uitingen wordt hier regelmatig aandacht aan 
besteed. Eind november en begin december zullen wij een meer concrete 
campagne starten, gebaseerd op de concrete toekomstige dienstverlening

idem POL. Het CDA denkt dat de busomlegging in 
ZOB er de eerste 10 jaar niet komt; 
verkeerstechnisch is het buitengewoon lastig en 
er is in die periode ook geen aanbod van 
gebruikers. Kunt u inzichtelijk maken dat wij 
ernaast zitten?

Wij hebben de verwachting dat die omlegging tot stand zal komen, mede 
in het licht van de toekomstige groei van het aantal inwoners van 
Zuidoostbeemster. Binnenkort wordt gestart met de besprekingen met de 
omwonenden om te komen tot een goede plaatsing van de noodzakelijke 
bushaltes

BPP

421 7 Actief in 
Beemster

Hoe verhoudt het  in het accommodatiebeleid 
beschreven uitvoeringsprogramma zich tot de 
(informele) toezegging van het college tijdens de 
algemene beschouwingen/kadernota inzake “de 
bonte klaver”?

Bij de Kadernota is toegezegd dat wij aandacht zullen besteden aan de 
mogelijkheid activiteiten te kunnen organiseren in Noordbeemster, zoals 
de dorpsraad ook heeft gevraagd. Naar onze mening is dit niet afhankelijk 
van behoud van het gebouw De Bonte Klaver. Daarom hebben wij dit 
gebouw ook onderdeel laten zijn van het uitvoeringsprogramma. 



De overige partijen hebben geen schriftelijke politieke vragen gesteld


